



DECLARATION DE CONFORMITE CE EC DECLARATION OF CONFORMITY

Je soussigné Olivier JOOS – Responsable Qualité - certifie par la présente que le produit :
I undersigned Olivier JOOS – Quality Manager – certifies by the present that the product :

Type:	Pulvérisateur à pression entretenue Knapsack sprayer
Marque / trademark:	BERTHOUD
Modèle / model	PULVERISATEUR COSMOS 18 PRO
Réf. / partnumber. :	100-000-051
EAN code :	3176241022150

a été conçu, développé et fabriqué en FRANCE conformément à l'ensemble des dispositions pertinentes de la Directive 2006/42/CE du 17 mai 2006 relative aux machines.

Le produit est conforme aux exigences pertinentes décrites dans la norme EN ISO 12100 - Sécurité des machines.

Le processus de fabrication garantit que les produits fabriqués sont conformes. A ce titre, Hozelock Exel s'appuie sur un système de management de la qualité certifié ISO 9001:2015.

was designed, developed and manufactured in FRANCE in conformity to all pertinent measures with the Machinery Directive 2006/42/EC dated 17th of may 2006.

The product complies with the relevant requirements described in EN ISO 12100 - Safety of machinery.

The manufacturing process ensures that the products manufactured are compliant. As such, Hozelock Exel relies on an ISO 9001:2015 certified quality management system.

A : Arnas, FRANCE.

Date : 07/05/2025

Pour HOZELOCK EXEL
O. JOOS
Responsable QHSE

A handwritten signature in dark ink, consisting of a stylized 'O' followed by a horizontal stroke and a loop.